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Abstract (en)
In a gripper loom having at least one gripper (2) which is arranged on a gripper band (1), provision is made for the gripper band to be provided, in
the region of the gripper, with a guide part (13) which widens the gripper band (1) at least on one side. Provided for this guide part (13) are guide
means (12) which are movable together with the slay (16) and which have guides assigned to the gripper band (1) and to the guide part (13).
<IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Greiferwebmaschine mit wenigstens einem Greifer (2), der an einem Greiferband (1) angeordnet ist, wird vorgesehen, daß das Greiferband
im Bereich des Greifers mit einem Führungsteil (13) versehen ist, das das Greiferband (1) wenigstens einseitig verbreitert. Diesem Führungsteil (13)
sind mit der Weblade (16) bewegbare Führungsmittel (12) vorgesehen, die Führungen aufweisen, die dem Greiferband (1) und dem Führungsteil
(13) zugeordnet sind. <IMAGE>
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